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Protokół nr XIII/15 

sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 29 października 2015r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:30 do około 17:30. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu, burmistrza Pana Pawła Wójcika, członka zarządu 

Powiatu Kieleckiego Marka Kwietnia oraz mieszkańców miasta i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XIII sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 29 października 2015r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). Nieobecny w tym czasie był radny Grzegorz Wesołowski. 

Ostatecznie w sesji brało udział 14 radnych. 

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XII sesji 

 

Protokół z XII sesji został przyjęty jednogłośnie, 14 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XIII sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Halinę Kostecką – referenta ds. obsługi Rady Miejskiej. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XIII sesji 

 

Proponowany porządek obrad XIII sesji został przyjęty jednogłośnie. 14 głosów ZA. Nie 

wniesiono uwag i poprawek. 

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz powiedział, że bardzo się cieszy widząc dzisiaj na sali najmłodszych mieszkańców, 

bo ta sesja skierowana dzisiaj jest również do nich. Jest to pierwszy krok, żeby właśnie 
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młodzież w sposób aktywny włączać w sprawy Gminy, po to, żeby za kilkanaście lat zasiedli 

po jednej jak i drugiej stronie, decydowania o tym co się będzie  

w Gminie działo. Samorządności  młodzież  będzie mogła się już uczyć od lat szkolnych  i 

temu ma służyć powołanie Młodzieżowej Rady.  

Paweł Wójcik przechodząc do sprawozdania rozpoczął od trwającej inwestycji modernizacji 

boisk w Chmielniku. Całkowicie zmieni się oblicze szkoły, ale głównie jest to robione, żeby 

poprawić warunki kształcenia. Prace idą świetnie, planowany termin zakończenia to połowa 

listopada i wszystko wskazuje na to, że uda się dotrzymać terminu. Jest to obecnie największa 

inwestycja, ale oprócz niej trwają inne - mniejsze, których nie będzie wymieniał. 

Odbywa się wiele spotkań dotyczących planów inwestycyjnych na przyszły rok, ale o tym za 

chwilę powie Zastępca Burmistrza. 

Burmistrz poinformował, że odbyło się spotkanie ze Starostą Kieleckim w sprawie Szpitala 

Powiatowego w Chmielniku, czyli jaka jest obecnie jego sytuacja i jakie są dalsze plany. Jest 

to jednostka powiatowa, ale wszystkim nam powinno zależeć, żeby jego sytuacja była jak 

najlepsza.  

Jutro w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku ma zostać podpisana oficjalna umowa 

współpracy pomiędzy Szkołą Podstawową w Chmielniku, a Klubem siatkarskim Skra 

Bełchatów. 

Paweł Wójcik powiedział, że dla Urzędu jest to bardzo trudny okres, ponieważ jest to czas 

przygotowywania budżetu na przyszły rok. Po pierwszych obliczeniach okazało się, że do 

„zamknięcia” budżetu brakuje około 1 mln zł. 

 

Mariusz Ściana – Z-ca Burmistrza powiedział, że tak jak wspomniał burmistrz w tej chwili 

jest bardzo trudny etap, ale jednocześnie bardzo ważny czyli trwa praca nad budżetem, który 

z jednej strony niesie duże wyzwania, a z drugiej strony musi zagwarantować udział własny  

w projektach unijnych. Żeby było to możliwe potrzebne jest bardzo precyzyjne podejście do 

tematu, ponieważ tak jak w domu lewa strona musi równać się prawej. Najlepiej byłoby 

gdyby po tej „prawej” stronie trochę zostało na inwestycje. Obecnie budowany jest wieloletni 

plan inwestycyjny, żeby wiadome było co będzie robione nie tylko w przyszły roku, ale także 

za 2, 3 i więcej lat. Plan ten nie będzie ostateczny, bo wiadome jest, że różne rzeczy mogą się 

wydarzyć, niemniej jednak jest to robione po to, żeby maksymalnie wykorzystać środki 

unijne. 

Z-ca burmistrza powiedział, że były już rozmowy z Zarządem Powiatu Kieleckiego na temat 

dróg powiatowych, które mają być remontowane na terenie naszej gminy. Bardzo intensywnie 

myśli tu o ul. Dygasińskiego, Polnej, rondo na skrzyżowaniu ulic Pierzchnickiej, Kieleckiej i 

Mruczej. Ma nadzieję, że współpraca z Powiatem pozwoli te zadania zrealizować. Drogi 

gminne też należy remontować, tylko trzeba się zastanowić skąd wziąć na to pieniądze, 

ponieważ z własnych środków nie da się tego zrobić.  

Ważnym obecnie tematem jest odbiór odpadów komunalnych w naszej gminie. Ogłoszony 

został już przetarg, zostało to zrobione w zupełnie nowy sposób. Prowadzenie punktu 

selektywnej zbiórki odpadów i gniazd na Osiedlu 22 Lipca będzie zlecone bezpośrednio do 

naszego Zakładu Usług Komunalnych, tak żeby maksymalnie wykorzystać zlecenia  

„in house”, które nie wymagają drogi przetargowej. Z tym tematem wiąże się również projekt 

uchwały, który będzie przedstawiony Radzie na następnej sesji, a mianowicie pomoc 
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rodzinom wielodzietnym poprzez zwolnienie ich w 50% z opłaty za odpady komunalne, dla 

Gminy jest to około 18 tys. zł na rok. 

Do budżetu należy podejść bardzo „po gospodarsku”, ponieważ pieniędzy nie będzie zbyt 

wiele, a planowana jest realizacja bardzo ambitnych zadań jak chociażby termomodernizacja 

4 obiektów użyteczności publicznej, modernizacja oświetlenia ulicznego, czy modernizacja 

zbiornika na Andrzejówce.  

 

Marek Kwiecień - Członek Zarządu Powiatu Kieleckiego odnosząc się do spotkania  

w sprawie Szpitala Powiatowego w Chmielniku poprosił o spotkanie robocze przedstawicieli 

Powiatu z radnymi z Chmielnika celem omówienia pewnych spraw. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że termin tego spotkania został już ustalony na 9 listopada 

2015r. o godz. 15:00. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. Zostało przedstawione uzasadnienie do uchwały w sprawie wniesienia skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIII/104/2015 w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 

nadzorcze głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Chmielniku i nadania jej statutu 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Tomasza Palmąkę – Asystenta Burmistrza. 

Tomasz Palmąka do projektu wniósł poprawki. 

 

Przewodniczący Rady zapytał kto jest ZA wprowadzeniem poprawek do projektu uchwały? 

ZA głosowało 14 radnych. Poprawki zostały przyjęte jednogłośnie.  

  

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIII/105/2015 w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej 

w Chmielniku i nadania jej statutu głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 
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c) przyjęcia na rok 2016 programu współpracy Gminy Chmielnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi Rady 

Miejskiej. 

 

Do projekty uchwały Burmistrz wniósł poprawkę. 

 

Przewodniczący Rady zapytał kto jest ZA wprowadzeniem poprawki do projektu uchwały? 

ZA głosowało 14 radnych. Poprawka została przyjęta jednogłośnie.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIII/106/2015 w sprawie przyjęcia na rok 2016 programu 

współpracy Gminy Chmielnik z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącej 

Rady Anicie Jabłońskiej. 

 

d) wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIII/107/2015 w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących 

własność Gminy Chmielnik głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Chmielnik 

położonych na terenie gminy Chmielnik (1147/5) 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIII/108/2015 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Chmielnik położonych na terenie gminy 

Chmielnik głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Chmielnik 

położonych na terenie gminy Chmielnik (816, 699) 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIII/109/2015 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Chmielnik położonych na terenie gminy 

Chmielnik głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) pozbawienia części drogi kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako 

drogi publicznej (Chmielnik) 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIII/110/2015 w sprawie pozbawienia części drogi kategorii drogi 

gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej głosowało 14 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) pozbawienia części drogi kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako 

drogi publicznej (Lubania) 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 
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Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIII/111/2015 w sprawie pozbawienia części drogi kategorii drogi 

gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej głosowało 14 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Od tej pory obrady prowadził Sławomir Wójcik Przewodniczący Rady. 

 

i) wprowadzenia zmian do uchwały nr III/10/2014 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 30 

grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2015 roku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

 

Irena Słomka – Skarbnik Gminy Chmielnik do projektu wniosła poprawkę, do której nie 

zgłoszono zastrzeżeń. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIII/112/2015 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

nr III/10/2014 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 30 grudnia 2014 roku w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w 2015 roku głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

j) zmian budżetu na 2015 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Irena Słomka – Skarbnik Gminy Chmielnik do projektu wniosła poprawkę, do której nie 

zgłoszono zastrzeżeń. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XIII/113/2015 w sprawie zmian budżetu na 2015 rok głosowało 14 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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4. Informacja Burmistrza i Przewodniczącego Rady o wynikach dokonanej analizy 

oświadczeń majątkowych. 

 

Informacja Burmistrza i Przewodniczącego Rady została odczytana przez Tomasza Palmąkę 

(informacje stanowią załącznik do protokołu).  

 

5. Interpelacje radnych. 

 

Jarosław Olesiński zapytał w kontekście ewentualnego powstania obwodnicy północnej  

o możliwość budowy ekranów dźwiękochłonnych na Osiedlu Sady i 22 Lipca, ponieważ ich 

mieszkańcy skarżą się na hałas? 

 

Burmistrz odpowiedział, że dopiero powstaje projekt koncepcyjny budowy tej obwodnicy  

i ten projekt zawiera w sobie ustawienie ekranów dźwiękochłonnych, tam gdzie w określonej 

przepisami odległości normy hałasu będą przekraczane. Na większości etapów projektowania 

Urząd jest obecny i zgłasza swoje uwagi. 

 

6. Sprawy różne  

 

Wiceprzewodniczący Rady Jarosław Olesiński odczytał pismo Wojewody Świętokrzyskiego 

informujące o skardze Państwa Prażuch na Radę Miejską z prośbą o wyjaśnienie zarzutów  

w niej zawartych. Następnie odczytał proponowaną odpowiedź na w/w pismo.    

Jarosław Olesiński zapytał kto jest ZA przyjęciem takiego stanowiska Rady i wysłaniem go 

do Wojewody Świętokrzyskiego? 

 

ZA przyjęciem ww. stanowiska Rady Miejskiej głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

 

Przewodniczący Rady w imieniu społecznego komitetu obchodów dożynek tegorocznych  

w Holendrach zachęcał wszystkich do kupna płyty z tego wydarzenia, a fundusze z tego będą 

przeznaczone jako cegiełki na budowę boiska w Holendrach. 

 

Anna Podsiedlik mieszkanka Holender w imieniu społecznego komitetu obchodów dożynek 

w Holendrach również zachęcała do kupna płyty z tego wydarzenia. 

 

Piotr Mikuśkiewicz – Sołtys Ciecierz odnosząc się do wypowiedzi Pana Żelichowskiego na 

ostatniej sesji, który „komentował”, że musiał wyjść wcześniej, w związku z tym zapytał, czy 

jest możliwość planowania sesji z miesięcznym wyprzedzeniem?  

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie ma możliwości planowania sesji z miesięcznym 

wyprzedzeniem, ponieważ jest tak wiele różnych spraw, że często sesje są organizowane  

w trybie nadzwyczajnym. Ustalenia Rady są w tej chwili takie, że sesje w miarę możliwości 

będą się odbywać w poniedziałki o godz. 15:00. 
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Piotr Mikuśkiewicz zapytał czy znane jest już stanowisko Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego w sprawie odwołania firmy EKOPLON? 

 

Z-ca Burmistrza odpowiedział, że skarga wróciła do ponownego rozpatrzenia, w ocenie SKO 

wskazane zostało wiele uchybień, które są dyskusyjne, niemniej jednak należy sprawę jeszcze 

raz rozpatrywać. 

 

Przewodniczący Rady odczytał pismo Wojewody Świętokrzyskiego przekazujące według 

właściwości skargę Pana Marcina Serafina na Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik.  

 

Następnie Burmistrz i Przewodniczący Rady pogratulowali wyboru Panu Bogdanowi 

Latosińskiemu na Posła do Sejmu RP. 

 

Bogdan Latosiński podziękował wszystkim, którzy wzięli udział w wyborach, a szczególnie 

tym którzy głosowali na niego. Obiecał wspieranie szczególnie tego regionu i jeśli będzie 

jakaś potrzeba zachęcał do zwracania się do niego. 

 

Marek Kwiecień podziękował Przewodniczącemu Rady oraz Burmistrzowi za organizację  

w Chmielniku sesji Rady Powiatu w Kielcach . 

 

7. Zakończenie obrad 

 

Z powodu wyczerpania porządku XIII sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 29 października 2015 roku. 

 

 

Sporządził: 

 

Adam Pietrzyk 

 

 

Halina Kostecka 

   


